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Närvarande hos Hans:
 Olle Rahm, Torbjörn Jansson, Hans Nygren

Mötet avsågs i första hand ta upp det stundande årsmötet.

Först dryftade vi det faktum att programmet som skickats ut fick två fel. Problemet löses 
genom att programmet på hemsidan uppdateras och att länsstyrelsen och kommunen 
som tar upp våra aktiviteter meddelas. Till årsmötet tar Hans med nya utskrifter till de 
närvarande.

Utkastet till verksamhetsberättelse accepterades.

Likaså godtogs förslaget till dagordning för mötet.

Vi diskuterade mycket kring ängen och hur vi kan förhålla oss till den

Vi borde ha diskuterat en verksamhetsplan, men glömde detta.

Förslaget till budget godtogs, -det som går in ska gå ut

Hans tar med lite bilder till årsmötet att fylla ut mötet med.
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